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President of Germany to participate in the Inauguration of a Tourism 

Project in the Egyptian Oases Area next October 

 

Dr. Nader Riad, the head of the Egyptian side of the joint Egyptian 

German Business Council, said that the Council would start its activities by 

implementing an environmental tourism project in Egypt's Oases Area, which 

would involve a hotel and an astronomy observatory. 

Dr. Riad said that the German President, Horst Köhler, would attend the 

inauguration of this project next October.   

In his statements on the sidelines of the Arab German Economic Forum, 

Dr. Riad said that the Council would set a number of joint cooperation activities 

according to specific timelines. Such activities are expected to enhance the 

competitiveness of the Egyptian economy.   

Ulrich Lehner, the chairman of the International Henkel Company, said that 

German investments in Egypt were very successful and were indeed a model to 

follow due to the appropriate climate for investments and the incentives for 

foreign investors. 

* Translated from Arabic  
  Source: Al Akhbar Newspaper 18/06/2005 
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Der deutsche Staatspräsident nimmt an der Eröffnung eines 

touristischen Projekts in El Wahaat im nächsten Oktober teil 

 

Herr Dr. Nader Riad, Leiter der ägyptischen Gruppe, die an dem deutsch-

ägyptischen Geschäftsrat teilnimmt, erklärte, dass der deutsch-ägyptische 

Geschäftsrat seine Arbeit mit der Eröffnung eines touristischen Projekts 

beginnen werde. Dieses Projekt besteht aus einem Hotel und einem n Fernrohr. 

Riad fügte hinzu: Der deutsche Staatspräsident nimmt an der Eröffnung des 

Projekts im nächsten Oktober teil. Während seiner Teilnahme an der 

wirtschaftlichen deutsch-arabischen Veranstaltung fügte Riad des Weiteren 

hinzu: Der Geschäftsrat wird einige Aktivitäten bestimmen, die in den nächsten 

Monaten durchzuführen sind. Diese Aktivitäten werden die ägyptische 

Wirtschaft positiv beeinflussen und sie konkurrenzfähiger machen.  

In diesem Zusammenhang erklärte Herr Ulrich Leiner, Leiter der 

internationalen Gesellschaft „Henkel“, dass das Investieren in ägyptische 

Projekte erfolgreich sei. Seiner Meinung nach bestehe der Grund für die 

erfolgreichen Investitionen in Ägypten darin, dass die ägyptische Regierung die 

ausländischen Investitionen fördere, unterstütze und demzufolge ein gutes 

Investitionsklima schaffe.  

   

 

*Übersetzt aus dem arabischen Original 

Quelle: Das ägyptische Tagesblatt „Al-Akhbar Zeitung“ am 18.06.2005 
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